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PROTOKÓŁ Nr 22/2017 

posiedzenia Komisji Sportu i Młodzieży 

odbytego w dniu  10 lutego 2017 r. 

pod przewodnictwem Pana Rafała Lewandowskiego 

– Przewodniczącego Komisji 

______________________________________________ 

 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście. 

Listy obecności stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu. 
 

Porządek obrad: 
 

1. Sprawozdanie z działalności Komisji za 2016 r. 

2. Podsumowanie wyników sportowych za 2016 r. 

3. Analiza potrzeb inwestycyjnych w zakresie kultury fizycznej i sportu na terenie 

Miasta. 

4. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

5. Sprawy bieżące. 
 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – za – 4 i przystąpiono do jego 

realizacji. 

 

Ad. 1  
 

Sprawozdanie z działalności Komisji za 2016 r. stanowi załącznik nr 3  do 

protokołu. 

 

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

Przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji Sportu i Młodzieży za 2016 r.  

Uwag do przedstawionego sprawozdania nie było. 

Kto z członków Komisji jest za przedstawionym sprawozdaniem Komisji? 

 

Głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0.  

 

Sprawozdanie Komisji za rok 2016 zostało przyjęte jednogłośnie.   

 

Ad. 2 

 

Podsumowanie wyników sportowych za 2016 r. – załącznik nr 4  do 

protokołu. 
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Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Na terenie Inowrocławia funkcjonuje ponad 40 stowarzyszeń i klubów sportowych, 

reprezentujących następujące dyscypliny sportowe: piłka nożna, piłka ręczna, piłka 

siatkowa, koszykówka, karate, pływanie, sporty samochodowe, tenis ziemny, tenis 

stołowy, boks, sporty lotnicze, spadochroniarstwo, żeglarstwo, lekkoatletyka, sporty 

plażowe, wędkarstwo, bilard, wspinaczka.  

Wśród najważniejszych sukcesów sportowych, odniesionych w 2016 r. przez 

inowrocławskich zawodników wymienić należy: złoty medal Konstancji Kujawy, 

zawodniczki Inowrocławskiego Klubu Sportowego „Karate” na Mistrzostwach 

Świata Federacji Shotokan, Natalia Czarniak zdobyła srebrny medal, a Hubert 

Kaźmierczak i Kornel Głowacki medale brązowe, brązowy medal w kategorii kumite 

Aleksandry Kuls, zawodniczki Inowrocławskiego Klubu Kyokushin, brązowy medal 

Michała Pomiecińskiego, zawodnika Towarzystwa Gimnastycznego „Sokół”  

w Pucharze Świata w Kickboxingu Full Contact, złoty medal w skoku wzwyż 

Norberta Kobielskiego, reprezentanta Miejskiego Klubu Sportowego  

w Inowrocławiu, złoty medal w grze podwójnej i srebrny w grze pojedynczej Julii 

Oczachowskiej, reprezentantki Akademii Tenisa Ziemnego, złoty medal w bowlingu 

Emila Polanisza, złoty medal w tańcach latynoamerykańskich Natalii Sadowskiej, 

Natalia zdobyła tytuł mistrzowski wraz z Aureliuszem Huminem, złoty medal 

reprezentantek Uczniowskiego Klubu Sportowego „Szóstka” w finale krajowym 

turnieju piłki nożnej, srebrny medal w kategorii seniorów Michała Pomiecińskiego 

zawodnika Towarzystwa Gimnastycznego „Sokół” Seniorów i Juniorów  

w ickboxingu, na tych samych zawodach Patryk Karolewski zdobył brązowy medal 

w kategorii juniorów. Srebrny medal w grze pojedynczej Mateusza Skutelli, 

zawodnika Kujawskiego Centrum Tenisowego Masters w Tenisie Ziemnym, na tych 

samych zawodach Zuzanna Szczepańska zdobyła srebrny medal w grze podwójnej. 

Brązowy medal Dawida Wiśniewskiego, zawodnika Inowrocławskiego Towarzystwa 

Tenisowego „Goplania”, srebrny medal Aleksandry Uklei, zawodniczki 

Inowrocławskiego Klubu Sportowego „Karate” w konkurencji kumite, srebrny medal 

Michała Pomiecińskiego, zawodnika Towarzystwa Gimnastycznego „Sokół”  

w kategorii full contact, na tych samych zawodach Adrian Kuliński zdobył brązowy 

medal w kategorii full contact.  

W listopadzie 2016 r. w Pleszewie dobyły się Mistrzostwa Polski Karate 

Shotokan. Na mistrzostwach tych zawodnicy Inowrocławskiego Klubu Sportowego 

„Karate” zdobyli następujące medale: 

- Aleksandra Ukleja - brązowy medal w kategorii kumite, 

- Konstancja Kujawa - brązowy medal w kategorii kumite, 

- Agnieszka Zadka - brązowy medal w kategorii kumite, 

Na innych zawodach, które odbyły się w listopadzie 2016 r. brązowy medal 

Aleksandry Kuls, zawodniczki Inowrocławskiego Klubu Kyokushin w kategorii w 

Karate Kyokushin  juniorek młodszych, brązowy medal Dominika Głowackiego, 

zawodnika Klubu Sportowego „Cuiavia” w Boksie i na tych samych zawodach 

Łukasz Trzaskoma zdobył brązowy medal. Złoty i brązowy medal Aleksandry Kuls, 
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w kategorii kumite i kata zawodniczki Inowrocławskiego Klubu Kyokushin na 

Mistrzostwach Europy Karate Kyokushin, na tych samych zawodach Weronika 

Sopolinska i Szymon Krawczyk zdobyli brązowe medale w kategorii kumite. 

Również w listopadzie 2016 r. w Bośni i Hercegowinie odbyły się Mistrzostwa 

Europy w Sztukach Walki pod szyldem Międzynarodowej Federacji Sztuk Walki 

IMAF Europa, na których zawodnicy Inowrocławskiego Klubu Sportowego „Karate”  

i sekcji Klubu RONDO zdobyli następujące medale: Agnieszka Zadka - złote medale, 

Damian Strzelecki - złoty medal w kategorii kata kadetów i brązowy  

w kategorii kumire seniorów, Natalia Czarniak - złote medale w kategorii kata  

i kumite seniorek,  Nina Ryszewska - srebrne medale w kategorii kata juniorek  

i kumite juniorek,  Hubert Kaźmierczak - złoty medal w kategorii kumite juniorów, 

Dominik Boła - złoty medal w kategorii seniorów, Jacek Pieczonka - brązowy medal 

w kategorii seniorów.   

Na Wojewódzkich Igrzyskach Młodzieży Szkolnej, Kujawsko-Pomorskiej 

Gimnazjadzie oraz zawodach wojewódzkich i ogólnopolskich uczniowie 

inowrocławskich szkół zajęli medalowe miejsca w następujących konkurencjach: 

- Złoty medal zespołu dziewcząt ze Szkoły Podstawowej nr 6 w Mistrzostwach 

Polski Młodziczek w piłce nożnej. 

- Złoty medal Piotra Sztandura, ucznia Gimnazjum nr 2 w skoku wzwyż. 

- Złoty medal Dawida Halamy, ucznia Szkoły Podstawowej nr 4 w rzucie piłeczką 

palantową. 

- Złoty medal zespołu dziewcząt ze Szkoły Podstawowej nr 6 w piłce nożnej                          

6-osobowej. 

- Złoty medal zespołu dziewcząt ze Szkoły Podstawowej nr 6 w Lidze Wojewódzkiej 

Młodziczek Kujawsko-Pomorskiego Związku Piłki Nożnej. 

- Złoty medal zespołu dziewcząt ze Szkoły Podstawowej nr 6 w Kujawsko-

Pomorskiej Lidze Orlika.  

- Srebrny medal zespołu chłopców ze Szkoły Podstawowej nr 4 w minikoszykówce . 

- Srebrny medal Alicji Zaremby, uczennicy Szkoły Podstawowej nr 4 w biegu na                  

300 m. 

- Brązowy medal Aleksandry Czarnolewskiej z Gimnazjum nr 3 w rzucie oszczepem. 

- Brązowy medal zespołu dziewcząt z Gimnazjum nr 4 w piłce nożnej 6-osobowej. 
 

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

Dziękuje za szczegółowe przedstawienie materiału. Cieszy fakt, że sport w Mieście 

jest widoczny. Odbywa się wiele imprez i za to należy podziękować. Wysiłek osób 

odpowiedzialnych nie idzie na marne, co widać po wynikach.   

Nie ma chętnych do zadawania pytań, wszystko wiadomo. Przystępujemy do 

głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem przedstawionego materiału?  

 

Głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Materiał został przyjęty przez Komisję.  
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Ad. 3 

 

Analiza potrzeb inwestycyjnych w zakresie kultury fizycznej i sportu na 

terenie Miasta, stanowi  załącznik nr 5  do protokołu. 

 

Wiesława Pawłowska – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji: 

Na terenie obiektów sportowych administrowanych przez Ośrodek Sportu                       

i Rekreacji w Inowrocławiu modernizacji i prac remontowych wymagają następujące  

obiekty: 

1. Modernizacja i przebudowa basenu odkrytego wraz z budową wodnego placu 

zabaw. 

2. Rozbudowa i modernizacja Inowrocławskiej Termy, w tym: 

- rozbudowa obiektu o kompleks saun, 

- modernizacja systemu grzewczego w celu utrzymania obiektu przez okres zimowy. 

3. Modernizacja i remont Hali Widowiskowo-Sportowej, w tym: 

- remont dachu wraz z wymianą rur spustowych, 

- modernizacja systemu monitoringu, 

- odmalowanie elewacji, 

- remont małej sali z wymianą powierzchni sportowej, 

- remont głównego wejścia i rampy, 

- remont ciągów pieszych, 

- remont parkingu - utwardzenie wszystkich powierzchni kostką brukową wraz  

z montażem szlabanów na wjazdach, 

- modernizacja układu ogrzewania z wykorzystaniem niekonwencjonalnych źródeł 

energii, 

- modernizacja oświetlenia całego obiektu – zastosowanie technologii LED. 

4. Modernizacja i remont Krytej Pływalni „Wodny Park”, w tym:  

- modernizacja układu ogrzewania z podwójnym wykorzystaniem pompy ciepła, 

(utrzymanie lodowiska wraz z dogrzewaniem wody basenowej) i odzysk ciepła ze 

ścieków, 

- remont i wykonanie uszczelnienia plaż wokół niecek basenowych, 

- remont i przebudowa pomieszczeń szatni i natrysków, 

- przebudowa i remont głównego wejścia, w tym wymiana drzwi na automatyczne, 

- remont ciągów pieszych, 

- modernizacja oświetlenia całego obiektu – zastosowanie technologii LED. 

5. Modernizacja i przebudowa Zespołu Obiektów Sportowych Nr 3 wraz z zapleczem 

socjalno-noclegowym - zgodnie z projektem. 

6. Modernizacja Zespołu Obiektów Sportowych Nr 2 – Stadion Miejski II, w tym: 

- niwelacja istniejących trybun, 

- doposażenie obiektu w trybuny mobilne, 

- wymiana murawy głównej płyty boiska, 

- remont ciągów pieszych i dróg wewnętrznych, 

- remont ogrodzenia, 
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- modernizacja oświetlenia całego obiektu – zastosowanie technologii LED. 

7. Remont dachu wraz z wymianą opierzenia w budynku przy kortach tenisowych 

przy ul. Przy Stawku 1. 

8. Modernizacja oświetlenia pozostałych obiektów OSiR – zastosowanie technologii 

LED. 

9. Budowa ministoku narciarskiego wraz z orczykiem do nauki jazdy na nartach. 

10. Zakup drugiego lodowiska oraz budowa zadaszonej hali namiotowej. 

11. Budowa toru rowerowego Pumptrack. 

 W zakresie niezbędnych prac modernizacyjno-remontowych dotyczących 

boisk ORLIK wymienić należy: 

1. Boisko przy Szkole Podstawowej nr 4: 

 - naprawa nawierzchni boiska piłkarskiego ze sztuczną trawą, 

 - kapitalny remont dwóch łazienek w budynku socjalnym, 

 - remont szatni (prace malarskie) w budynku socjalnym, 

 - wymiana 7 sztuk naświetli w zadaszeniu budynku socjalnego, 

 - zabezpieczenie zewnętrzne (prace malarskie) budynku socjalnego. 

2. Boisko przy Szkole Podstawowej nr 6: 

 - naprawa podłóg w toalecie męskiej, 

 - naprawa naciągów, 

 - wymiana 4 żarówek w lampach wolnostojących, 

 - naprawa części nawierzchni boiska piłkarskiego. 

3. Boisko Przy Szkole Podstawowej nr 11: 

 - miejscowe naprawy nawierzchni boiska piłkarskiego ze sztuczną trawą, 

 - miejscowe naprawy nawierzchni boiska wielofunkcyjnego, 

 - naprawa kostki brukowej, 

 - wyznaczeni boiska do piłki ręcznej na boisku wielofunkcyjnym, 

 - zamontowanie piłkochwytu do piłki ręcznej, 

 - zamontowanie dodatkowych 4 koszy do piłki koszykowej, 

 - zakup bramek do piłki ręcznej, 

 - wyznaczenie bieżni 60-metrowej na boisku ze sztucznej trawy. 

4. Boisko przy Gimnazjum nr 2: 

 - zamontowanie furtki na boisku piłkarskim, 

 - naprawa piłkochwytów, 

 - zamontowanie    zadaszenia    (wiaty)    pomiędzy    pomieszczeniami  

gospodarczymi, 

 - naprawa lamp oświetleniowych na boisku piłkarskim, 

 - przeczesanie nawierzchni boiska piłkarskiego. 

5. Boisko przy Gimnazjum nr 4: 

 - konserwacja murawy boiska piłkarskiego, 

 - montaż linki do siatki piłkochwytu, 

 - naprawa bojlerów i baterii umywalkowej, 

 - naprawa świetlików na dachu (10 sztuk). 
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Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

Nie widzę chętnych do zadawania pytań. Przystępujemy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem przedstawionej analizy? 

 

Głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0.  

 

Analiza została przyjęta przez Komisję. 
 

Ad. 4 

 

Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiała projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad i trybu 

przyznawania i pozbawiania, rodzaju i wysokości stypendiów sportowych oraz 

nagród i wyróżnień za osiągnięte wyniki sportowe, który stanowi załącznik nr 6  do 

protokołu. 

 

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

Nie widzę chętnych do zadawania pytań. Przystępujemy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

projektu uchwały? 

 

Głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Ad. 5 

 

Sprawy bieżące. 

  

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

Przybył na dzisiejsze posiedzenie Komisji pan Longin Honkowicz - Prezes 

Miejskiego Klubu Sportowego, udzielam panu głosu. 

 

Longin Honkowicz - Prezes Miejskiego Klubu Sportowego: 

Na wstępie chciałbym bardzo podziękować za zaproszenie na Komisję.  

Jeśli chodzi o Klub, wyrazy uznania należą się pani Wiesławy Pawłowskiej - 

Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji za pomoc i wsparcie. Dzięki uprzejmości pani 

Dyrektor jest gdzie trenować i są sukcesy. Skok wzwyż jest na takim poziomie, że 

wyrósł w Inowrocławiu wicemistrz Polski juniorów Norbert Kobielski – trenowany 

przez Dariusza Niemczyna - asystent trenera kadry narodowej i trener klubowy MKS 

Inowrocław. 
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Bardzo udany rok  może  zapisać nasz lekkoatletyczny klub MKS Inowrocław.  

Również w kadrze zawodników uprawiających lekkoatletykę można znaleźć kilka 

perełek. W minionym roku odbyło się kilka imprez lekkoatletycznych i kilka 

mitingów lekkoatletycznych klasy I. Największą rangę miały Młodzieżowe 

Mistrzostwa Polski. 

W klubie lekkoatletycznym bardzo ważną rolę pełnią trenerzy. Obok wymienionego 

Dariusza Niemczyna zajęcia w Naszym klubie prowadzą jeszcze Waldemar 

Kwiatkowski oraz Dorota Grajnert.  Szkoda jedynie, że trener Niemczyn musi łączyć 

pracę na uczelni z pracą w MKS Inowrocław. 

Wracając jeszcze do Klubu, chciałbym powiedzieć, że planujemy zorganizować 

zawody lekkoatletyczne ze szkłami gmin ościennych, ale nie wiem, czy to się uda, 

będziemy się starać.  

Muszę również powiedzieć, że bez przerwy szukamy nowych, chętnych 

zawodników. Staramy się zachęcać najmłodszych do uprawiania sportu, owszem 

zgłasza się dużo dzieci i młodzieży, ale część z nich po kilku treningach rezygnuje, 

jednak to nas nie zniechęca. Jesteśmy nastawieni optymistycznie, możemy przecież 

korzystać ze stadionu i Hali Widowiskowo-Sportowej, a nasz Klub zrzesza na razie 

około 50 zawodników, a myślę, że ta liczba na pewno wzrośnie.  

Wspomnę jeszcze na koniec, że staramy się często organizować zawody 

międzyszkolnych. Dodam także, że ogromnym wsparciem dla nas w organizowaniu 

różnych imprez sportowych jest pan Henryk Błaszak, wielkie uznanie i szacunek dla 

niego.  

Dziękuję Państwu za zaproszenie i wysłuchanie. 

 

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

Dziękuje bardzo za przybycie, życzymy dalszych wielu sukcesów i jeśli będzie to  

w naszych kompetencjach będziemy służyć pomocą.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie dzisiejszej 

Komisji. 

 

Komisja trwała od godz. 8
00 

 do godz. 9
20

. 

 

 

Przewodniczący 

Komisji Sportu i Młodzieży 

 

Rafał Lewandowski 

 
Protokołowała  

 

Maria Legwińska 


